



## MAJLIS PERBANDARAN PORT DICKSON NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS

### KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) / Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja/bekalan berikut:-

Tajuk Projek	Taraf Jenis Syarikat*	Kelas Kepala & Sub/Kepala	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Ditutup
MEMBINA DEWAN KOMUNITI INDIA DI BANDAR SPRINGHILL, TELUK KEMANG, PORT DICKSON, NEGERI SEMBILAN.  No. Tender: MPPD T/02/2016	BUMIPUTERA	Kelas : G3  Katagori : B & CE  Pengkhususan: B04 & CE21	Jabatan Kejuruteraan, Majlis Perbandaran Port Dickson.  16.10.2017 hingga 23.10.2017	RM350.00	Jabatan Kejuruteraan, Majlis Perbandaran Port Dickson.  Tarikh: 7.11.2017  Jam: 12.00 t/hari

**Lawatan tapak diwajibkan. Berkumpul di Dewan Majlis Perbandaran Port Dickson pada 16.10.2017 jam 9.00 pagi.**

Dokumen Meja Tender boleh disemak semasa lawatan tapak dan dokumen tawaran boleh diperolehi di Jabatan Kejuruteraan, Majlis Perbandaran Port Dickson (MPPD) semasa waktu pejabat. Dokumen tawaran mula dijual pada tarikh yang telah ditetapkan seperti di atas dan tidak akan dijual selepas tempoh tersebut. Sila lawati laman web di <http://www.mppd.gov.my> untuk iklan tender ini.

HARI	WAKTU
Isnin hingga Khamis	- 9.00 pagi hingga 1.00 petang
	- 2.00 petang hingga 4.00 petang
Jumaat	- 9.00 pagi hingga 12.00 tengahari
	- 2.45 petang hingga 4.00 petang

Kontraktor-kontraktor hendaklah membawa sijil asal SSM, PKK dan CIDB yang belum tamat tempoh serta Kad Pengenalan semasa menghadiri taklimat dan lawatan tapak. **Hanya penama yang terdapat didalam Sijil PKK dibenarkan hadir dan wakil tidak dibenarkan.**

Pembelian dokumen tender akan dikeluarkan kepada kontraktor atau wakil kontraktor yang sah sahaja. Wakil kontraktor hendaklah membawa surat wakil yang ditandatangani oleh pemilik syarikat. Untuk maksud ini, kontraktor hendaklah membawa **Perakuan Pendaftaran Asal atau Kad Perakuan Permohonan Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan dan Sijil Pendaftaran Pusat Khidmat Kontraktor/Kementerian Kewangan dan Sijil Asal Pengiktirafan Taraf Bumiputera jika berkenaan.** Dokumen tender akan dijual kepada petender yang melawat tapak sahaja. Para pretender yang ingin memasuki tawaran kerja berkenaan hendaklah mendaftar dengan MPPD terlebih dahulu. Pembayaran pendaftaran adalah sebanyak RM50.00

Dokumen tawaran yang telah sempurna hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang bermeteri dan bertanda dengan tawaran kerja yang berkenaan di sebelah kiri atas sampul surat dan dimasukkan ke dalam peti tawaran. MPPD berhak menolak permohonan yang pada tanggapan MPPD tidak layak.

Pendaftaran: T1 - Syarikat yang 100% milik tempatan (Warganegara).